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Αθήνα, σήµερα στις 22 Αυγούστου 2013, ηµέρα Πέµπτη και
ώρα 09.38’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βου-
λευτηρίου το Τµήµα Διακοπής Εργασιών της Βουλής (Α’ σύν-
θεση) για να συνεδριάσει υπό την προεδρία του Δ’ Αντιπροέδρου
αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΡΑΓΑΣΑΚΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 21 Αυγούστου
2013 εξουσιοδότηση του Τµήµατος, επικυρώθηκαν µε ευθύνη
του Προεδρείου τα Πρακτικά της Η’ συνεδριάσεώς του, της Τε-
τάρτης 21 Αυγούστου 2013, σε ό,τι αφορά την ψήφιση στο σύ-
νολο του σχεδίου νόµου: «Αντικατάσταση και συµπλήρωση δια-
τάξεων για τη Ζώνη Καινοτοµίας Θεσσαλονίκης και άλλες διατά-
ξεις»). 

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Τµήµα.

(Ανακοινώνονται προς το Τµήµα από τον κ. Απόστολο Αλεξό-
πουλο, Βουλευτή Β’ Αθηνών, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Πρώην Εργαζοµένων στα
<Κλωστήρια Πρέβεζας Α.Ε.> αιτείται την προώθηση της επίλυ-
σης του συνταξιοδοτικού προβλήµατος των εργαζοµένων.

2) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Αγροτικός Συνεταιρισµός Παναγίτσας
Νοµού Έδεσσας αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά τη διε-
νέργεια προσωρινού φορολογικού ελέγχου ΦΠΑ.

3) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Κιµώλου Νοµού Κυκλάδων αιτεί-
ται τη στελέχωση του τοπικού ιατρείου του νησιού µε έναν επι-
πλέον ιατρό.

4) Ο Βουλευτής Τρικάλων κ. ΗΛΙΑΣ ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία εκφράζει την αντίθεσή του στην αλλαγή
του τρόπου υπολογισµού του έκτακτου ειδικού τέλους ακινήτων
του 2013, που επιβαρύνει πολλές περιοχές του Νοµού Τρικάλων.

5) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΜΠΡΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Μεσσηνίας εκ-
φράζει την αντίθεσή του στην υποχρεωτική ένταξη στον ΟΑΕΕ
των επαγγελµατιών και εµπόρων σε χωριά κάτω των δύο χιλιά-
δων κατοίκων.

6) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων Γυ-
µνασίου-Λυκείου Αµοργού και το Συντονιστικό Πάρου-Αντιπάρου
για την Υγεία αιτούνται τη λήψη µέτρων για την επίλυση των προ-
βληµάτων του ωρολογίου προγράµµατος διδασκαλίας, καθώς
και για την κάλυψη της θέσης παιδιάτρου στο Κέντρο Υγείας
Πάρου.

7) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΦΩΤΕΙΝΗ ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βισαλτίας Νοµού Σερρών επιση-
µαίνει τη δραµατική µείωση των επιλέξιµων βοσκήσιµων εκτά-
σεων στην περιοχή.

8) Ο Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΝΙΚΗΤΑΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ελληνική Εταιρεία Συµβουλευτικής
και Προσανατολισµού εκφράζει τη διαµαρτυρία της για την κα-
τάργηση νευραλγικών τοµέων και ειδικοτήτων της δευτεροβάθ-
µιας τεχνικής επαγγελµατικής εκπαίδευσης και την επικείµενη
διαθεσιµότητα και απόλυση εκπαιδευτικών.

9) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Λευκάδας αιτείται
την επίλυση θέµατος που αφορά απαιτήσεις του ΟΑΕΕ από
ασφαλισµένους που αδυνατούν ή καθυστερούν να εκπληρώσουν
τις ασφαλιστικές τους υποχρεώσεις.

10) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος της Ελληνικής Μαθη-
µατικής Εταιρείας εκφράζει την αντίθεσή της στον καθορισµό
των προσόντων διορισµού των υποψηφίων ΠΕ Μετεωρολόγων
σε σχετική ανακοίνωση του Υπουργείου Οικονοµικών.

11) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία
Επαγγελµατιών-Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου αιτεί-
ται να δοθεί η δυνατότητα στους δανειολήπτες να εκπληρώσουν
τις υποχρεώσεις τους σε µεγαλύτερο χρονικό διάστηµα και µε
περισσότερες δόσεις.

12) Ο Βουλευτής Β’ Πειραιώς κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΝΕΡΑΝΤΖΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Εργα-
ζοµένων Πολεµικού Ναυτικού επισηµαίνει τις δυσµενείς
συνέπειες που θα έχει η µετακίνηση προσωπικού, καθώς και η
κατάργηση θέσεων στη λειτουργία υπηρεσιών του Πολεµικού
Ναυτικού.

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΕ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ
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13) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία η κ. Λαµάρα Κελέσεβα παραθέτει τις προτάσεις της
για την ανάπτυξη του θεραπευτικού τουρισµού στη χώρα µας.

14) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Τήνου Νοµού Κυκλάδων επι-
σηµαίνει το σοβαρό πρόβληµα υποστελέχωσης του Κέντρου
Υγείας Τήνου και αιτείται την λήψη των απαραίτητων µέτρων.

15) Η Βουλευτής `Αρτης κ. ΟΛΓΑ ΓΕΡΟΒΑΣΙΛΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία η Διευθύντρια του Κέντρου Υγείας Βουργα-
σελίου Νοµού Άρτας αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών της που
αφορούν τη ρύθµιση των εφηµεριών των ιατρών στο εν λόγω
κέντρο υγείας.

16) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Τήνου Νοµού Κυκλά-
δων επισηµαίνει τη δεινή κατάσταση των υπηρεσιών υγείας στο
νησί, λόγω της υποστελέχωσης του κέντρου υγείας.

17) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία
Επαγγελµατιών-Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρα- κλείου αι-
τείται την επαναφορά των ποσών του τέλους επιτηδεύµατος στα
επίπεδα του 2011 για τις επιχειρήσεις µε έσοδα έως 100.000
ευρώ και τη διατήρησή τους στα τωρινά επίπεδα για τις υπόλοι-
πες επιχειρήσεις.

18) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΥΤΣΟΥΚΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων Νοµού
Ηλείας αιτείται τη στελέχωση του Κέντρου Φυσικής και Ιατρικής
Αποκατάστασης Ηλείας µε το απαραίτητο προσωπικό για την
εξασφάλιση της εύρυθµης λειτουργίας του.

19) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία ο κ. Σάββας Παντελιάδης αιτείται διευκρινήσεων για
το ζήτηµα της καθυστέρησης ανανέωσης του διπλώµατος οδή-
γησής του, µε υπαιτιότητα των Υπηρεσιών Μεταφορών και Επι-
κοινωνιών Ανατολικής Θεσσαλονίκης.

20) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στα προβλήµατα λειτουργίας του Πανεπιστηµιακού Γενικού Νο-
σοκοµείου Ηρακλείου.

21) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το Εθνικό
Αθλητικό Κέντρο Ηρακλείου αιτείται τη στήριξη της πολιτείας για
την ολοκλήρωση των απαραίτητων εργασιών συντήρησης και
επισκευής των αθλητικών εγκαταστάσεων.

22) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το Εθνικό
Αθλητικό Κέντρο Ηρακλείου επισηµαίνει το οριακό σηµείο λει-
τουργίας των µονάδων του µε το υπάρχον προσωπικό.

23) Οι Βουλευτές Αιτωλοακαρνανίας, κ.κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΑΡΕΜΕ-
ΝΟΣ και ΜΑΡΙΑ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία η Αδελφότητα των εν Αθήναις και Απανταχού Καταφυγιω-
τών Ναυπακτίας διαµαρτύρεται για την υπέρογκη αύξηση του
έκτακτου ειδικού τέλους ακινήτων στα ακίνητα του χωριού Κα-
ταφυγίου της ορεινής Ναυπακτίας.

24) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Αρχανών-Αστερου-
σίων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την άµεση λήψη µέτρων για την
αντιµετώπιση της λειψυδρίας στους οικισµούς Χάρακα και Αγίας
Φωτιάς.

25) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γεώργιος Καζάκης παρα-
θέτει την άποψή του για το ζήτηµα της αξιολόγησης υπαλλήλων
που τίθενται σε διαθεσιµότητα.

26) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Σουλτάνα Κάρτα αιτείται τη
διευθέτηση ζητήµατος µετάθεσής της στο Νοσοκοµείο Βέροιας,
λόγω σοβαρού λόγου υγείας, που αφορά µεταµόσχευση του
ανήλικου τέκνου της.

27) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Παγκρήτια Ένωση Αξιωµατι-
κών Αστυνοµίας παραθέτει τις προτάσεις και τις θέσεις της για
την αναδιάρθρωση της Ελληνικής Αστυνοµίας.

28) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία οι κ.κ. Αναστασία Αναστασίου-
Κατσιαρδάνη, Λυδία Δαµαλά, Λάµπρος Καραµάνης και Ολυµπία
Τζάµου, παιδίατροι του ΕΣΥ του Νοµού Μαγνησίας, επισηµαί-
νουν τις δραµατικές ελλείψεις που παρουσιάζει ο τοµέας της παι-
διατρικής φροντίδας αλλά και γενικότερα της υγείας στο Νοµό
Μαγνησίας και αιτούνται τη λήψη των αναγκαίων µέτρων.

29) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών-
Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την επιµή-
κυνση του χρονικού περιθωρίου αναγγελίας ασθένειας ή ατυ-
χήµατος, καθώς και την αναγραφή της συγκεκριµένης οδηγίας
σε εµφανές σηµείο του βιβλιαρίου ασθενείας.

30) Η Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΔΕΣΠΟΙΝΑ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙ-
ΔΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Αστυνοµικών
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης εκφράζει τη διαµαρτυρία της για την
καθυστέρηση έκδοσης διαταγής, σχετικά µε την παροχή πρό-
σθετης αµειβόµενης εξωτερικής υπηρεσίας για το προσωπικό
της Αστυνοµικής Διεύθυνσης Θεσσαλονίκης.

31) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Ιατρικός Σύλλογος Μαγνησίας
εκφράζει τη διαµαρτυρία του για τη δεινή κατάσταση στην οποία
έχουν περιέλθει οι δοµές υγείας στο Νοµό Μαγνησίας.

32) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤΡΑΤΟΥΛΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Νεφροπαθών Νοµού
Φωκίδας αιτείται την άµεση πρόσληψη νεφρολόγων ιατρών στο
Γενικό Νοσοκοµείο Άµφισσας, ώστε να βελτιωθούν οι συνθήκες
νοσηλείας των νεφροπαθών.

33) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών-
Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την επανα-
φορά του ποσού του τέλους επιτηδεύµατος στα επίπεδα του
2011 για επιχειρήσεις µε ετήσιο τζίρο έως και 100.000 ευρώ και
τη διατήρησή του ως έχει για τις υπόλοιπες επιχειρήσεις.

34) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών-
Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την επιµή-
κυνση του χρόνου αναγγελίας ασθένειας ή εργατικού ατυχήµα-
τος, καθώς και την αναγραφή της συγκεκριµένης οδηγίας σε εµ-
φανέστερο σηµείο του βιβλιαρίου ασθενείας.

35) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών-
Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου εκφράζει την αντίθεσή
της στη νέα ρύθµιση οφειλών προς τα ασφαλιστικά ταµεία, η
οποία ενέχει την απειλή µέτρων αναγκαστικής εκτέλεσης.

36) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τις µε-
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γάλες καταστροφές που προκάλεσε ο σεισµός στην τοπική κοι-
νωνία της Αµφίκλειας στην Φθιώτιδα, την Τετάρτη 7 Αυγούστου
2013.

37) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία λογιστές και φοροτεχνικοί του
Nοµού Κυκλάδων αιτούνται την επίλυση θεµάτων που αφορούν
την οµαλή άσκηση των επαγγελµατικών τους υποχρεώσεων.

38) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την ει-
κόνα που παρουσιάζει ο Ενιαίος Οργανισµός Παροχών Υπηρε-
σιών Υγείας στο Ηράκλειο.

39) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Λειτουργών Μέσης
Εκπαίδευσης Νοµού Μαγνησίας εκφράζει την αντίθεσή του στην
εφαρµογή του συστήµατος της µοριοδότησης των εκπαιδευτι-
κών που τίθενται σε διαθεσιµότητα.

40) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Εργαζοµένων στο
Άσυλο Ανιάτων και στο Ίδρυµα Περίθαλψης Χρονίως Πασχόντων
αιτείται την άµεση λήψη µέτρων για τη διασφάλιση της εύρυθµης
λειτουργίας τους.

41) Οι Βουλευτές Καστοριάς, κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥ-
ΛΟΣ, Φλωρίνης κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΓΕΡΜΑΝΙΔΗΣ, Κοζάνης κ. ΕΥΓΕ-
ΝΙΑ ΟΥΖΟΥΝΙΔΟΥ και Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ κατέ-
θεσαν αναφορά µε την οποία η Ένωση Στρατιωτικών της Περι-
φέρειας Δυτικής Μακεδονίας αιτείται την επίλυση των προβλη-
µάτων που αντιµετωπίζουν τα µέλη της στην εξυπηρέτηση των
δανειακών τους υποχρεώσεων.

42) Ο Βουλευτής Τρικάλων κ. ΗΛΙΑΣ ΒΛΑΧΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Περιφερειακή Ενότητα Τρικάλων
αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την επιλεξιµότητα των
εκτάσεων που οι κτηνοτρόφοι βόσκουν τα ζώα τους και δηλώ-
νουν ως <βοσκοτόπους> στο ΟΣΔΕ.

43) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος
Αρχανών-Αστερουσίων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την ενίσχυση
της χρηµατοδότησης για τη διάνοιξη γεώτρησης, ώστε να αντι-
µετωπιστεί η λειψυδρία στους οικισµούς Χάρακα και Αγίας Φω-
τιάς.

44) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Ιατρικός Σύλλογος Εύβοιας
αιτείται την αναβάθµιση των υπηρεσιών υγείας του νοµού, µέσω
της πρόσληψης µονίµων ιατρών και νοσηλευτών στα Νοσοκοµεία
Κύµης και Καρύστου.

45) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Λογαριασµός Ενίσχυσης και Αλ-
ληλοβοήθειας Δικηγόρων Νάξου αιτείται την επίλυση θέµατος
που αφορά την παρακράτηση εισφοράς υπέρ ΛΕΑΔ στο νέο Κώ-
δικα Δικηγόρων.

46) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Κέας Νοµού Κυκλάδων
αιτείται τη λήψη µέτρων για τη βελτίωση των παρεχόµενων ια-
τρικών υπηρεσιών στο νησί.

47) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία οι εκπαιδευτικοί ειδικότητας
ΠΕ18.33 (βρεφονηπιοκόµων) που τέθηκαν σε διαθεσιµότητα στο
Νοµό Ηρακλείου εκφράζουν τη διαµαρτυρία τους και επισηµαί-
νουν ότι υπάρχουν κενά στο Νοµό Ηρακλείου τα οποία µπορούν
να στελεχωθούν.

48) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Αρχανών-
Αστερουσίων Νοµού Ηρακλείου αιτείται την άµεση λήψη µέτρων
για την αντιµετώπιση της λειψυδρίας στους οικισµούς Χάρακα
και Αγίας Φωτιάς.

49) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Οικονοµολόγων Εκπαι-
δευτικών Δευτεροβάθµιας Εκπαίδευσης αιτείται την υιοθέτηση
προτάσεών της σχετικά µε τη διδασκαλία των οικονοµικών µα-
θηµάτων στο νέο λύκειο.

50) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Επιτροπή Διοίκησης του Εθνικού
Αθλητικού Κέντρου Ηρακλείου αιτείται τη στήριξη της πολιτείας
για την υλοποίηση έργων υποδοµής στο εν λόγω αθλητικό κέν-
τρο.

51) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Αρχανών-Αστερου-
σίων Νοµού Ηρακλείου αιτείται τη στήριξη της Πολιτείας για την
αντιµετώπιση του προβλήµατος της λειψυδρίας στους οικισµούς
Χάρακα και Αγίας Φωτιάς.

52) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στα προβλήµατα που θα αντιµετωπίσουν οι µικροµεσαίες επιχει-
ρήσεις του Νοµού Ηρακλείου από τη λειτουργία δύο καταστη-
µάτων της πολυεθνικής επιχείρησης ΙΚΕΑ.

53) Οι Βουλευτές, Αργολίδος κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΔΕΛΑΣ και
Αρκαδίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία το Σωµατείο Πυροσβεστών Αργολίδας και Αρκαδίας
αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την απόκτηση τίτλου
σπουδών πυροσβεστών πενταετούς υποχρέωσης σε χρόνο µε-
ταγε- νέστερο του διορισµού τους.

54) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία η κ. Xριστίνα Μεγαρχιώτη, καθηγήτρια Πληροφορικής
ΠΕ19, επισηµαίνει την ανάγκη εναρµόνισης της πολιτικής του
Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευµάτων µε τις σύγχρονες εκ-
παιδευτικές ανάγκες των µαθητών των γενικών και τεχνολογικών
λυκείων, σε ό,τι αφορά τη διδασκαλία της πληροφορικής.

55) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία ο κ. Ευάγγελος Πετροβίτσος, γενικός ιατρός ΠΕ14.01,
διαµαρτύρεται για την παράνοµη και αντισυνταγµατική άρση της
πολυτεκνικής ιδιότητάς του, προκειµένου να αχθεί σε διαθεσιµό-
τητα.

56) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Καθηγητών Πληροφορικής
Νοµού Έβρου αιτείται τη συνέχιση της διδασκαλίας του µαθή-
µατος της πληροφορικής στο πρόγραµµα σπουδών του νέου γε-
νικού και του νέου τεχνολογικού λυκείου.

57) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία τρεις υπό διαθεσιµότητα εκπαι-
δευτικοί επισηµαίνουν την ανάγκη ένταξης των ειδικοτήτων που
καταργήθηκαν στο νέο τεχνολογικό λύκειο.

58) Οι Βουλευτές, Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ και
Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ κατέθεσαν αναφορά
µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Καθηγητών Πληροφορικής
αιτείται τη διατήρηση των µαθηµάτων του κλάδου πληροφορικής
στο νέο τεχνολογικό λύκειο.

59) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΕΤΡΑΚΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία τα Δηµοτικά Συµβούλια των Δήµων
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Μεσσήνης, Πύλου-Νέστορος και Τριφυλίας Νοµού Μεσσηνίας
εκφράζουν την αντίθεσή τους στην υποχρεωτική ένταξη των
επαγγελµατιών των χωριών µε πληθυσµό κάτω των δύο χιλιάδων
κατοίκων στον ΟΑΕ..

60) Οι Βουλευτές, Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ και
Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ κατέθεσαν αναφορά
µε την οποία η Ένωση Πληροφορικών Ελλάδος, η Πανελλήνια
Ένωση Καθηγητών Πληροφορικής, η Ελληνική Εταιρεία Επιστη-
µόνων και Επαγγελµατιών Πληροφορικής και Επικοινωνιών και η
Ελληνική Επιστηµονική Ένωση Τεχνολογιών Πληροφορίας και
Επικοινωνιών στην Εκπαίδευση αιτούνται τη διατήρηση των µα-
θηµάτων του κλάδου της πληροφορικής στο νέο γενικό λύκειο.

61) Οι Βουλευτές, Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ, Αιτω-
λοακαρνανίας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΑΡΕΜΕΝΟΣ, Σάµου κ. ΑΓΝΗ ΚΑ-
ΛΟΓΕΡΗ και Αχαΐας κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΧΑΤΖΗΛΑΜΠΡΟΥ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Μετεωρολόγων Υπαλλήλων
ΕΜY, η Πανελλήνια Οµοσπονδία Εργαζοµένων Ιδιωτικού Δικαίου
στο Δηµόσιο και ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Εργαζοµένων Πολε-
µικού Ναυτικού αιτούνται την επίλυση θέµατος που αφορά τις
παράνοµες διαθεσιµότητες και απολύσεις των εργαζοµένων.

62) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βόλου Νοµού Μαγνησίας
διαµαρτύρεται για την επικείµενη κατάργηση της ΕΡΑ Βόλου.

63) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Περιφερειακό Τµήµα Μαγνη-
σίας του Τεχνικού Επιµελητηρίου Ελλάδος αιτείται την επίλυση
θέµατος που αφορά την έκδοση απόφασης για το ιδιοκτησιακό
καθεστώς στις Νηές Μαγνησίας.

64) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Επαγγελµατική-Επιστηµονική
Ένωση Τεχνολογικής Εκπαίδευσης Μηχανικών του Νοµαρχιακού
Τµήµατος Μαγνησίας αιτείται την επανεξέταση θέµατος που
αφορά τον αποκλεισµό των Μηχανικών Τεχνολογικής Εκπαίδευ-
σης από τη σύνταξη αρχιτεκτονικών µελετών.

65) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία τέσσερις παιδίατροι του Νοµού
Μαγνησίας διαµαρτύρονται για την έλλειψη παιδιάτρων τόσο
στην Παιδιατρική Κλινική του Γενικού Νοσοκοµείου Βόλου όσο
και στα κέντρα υγείας της περιοχής.

66) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Μετεωρολόγων Υπαλ-
λήλων της ΕΜΥ αιτείται την επανεξέταση θέµατος που αφορά τη
διαθεσιµότητα προσωπικού της εν λόγω υπηρεσίας.

67) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Εργαζοµένων στις
ΔΟΥ Νοµού Μαγνησίας αιτείται την επανεξέταση θέµατος που
αφορά τη διαθεσιµότητα των καθαριστριών µερικής απασχόλη-
σης ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου που εργάζονται στις εν
λόγω υπηρεσίες.

68) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Βόλου Νοµού Μαγνη-
σίας αιτείται την επανεξέταση θέµατος που αφορά τα κριτήρια
µε βάση τα οποία έγινε η αξιολόγηση των προτάσεων στο πλαί-
σιο της πρόσκλησης <Πράσινα Δώµατα στα Δηµόσια Κτήρια>.

69) Ο Βουλευτής Καστοριάς κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Άργους Ορεστι-
κού και ο Πρόεδρος της Αγροτικής Καστοριάς Α.Ε. αιτείται την
επίλυση θέµατος που αφορά την πρόσθετη αποζηµίωση καλλιερ-
γειών φασολιών <Γίγαντες Ελέφαντες Καστοριάς ΠΓΕ>.

70) Ο Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΝΙΚΗΤΑΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Κωνσταντίνος Σιαπατόρης δια-
µαρτύρεται για τη διακοπή του επιδόµατος Αλτσχάιµερ σε
συγγενικό του πρόσωπο.

71) Ο Βουλευτής Επικρατείας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία οι κ.κ. Χρήστος Χαντζηγούλας, Λάµ-
προς Γιώτης, Αστέριος Βασιλάκος, Χρήστος Ντόντος κια
Ευριπίδης Τσιρογιάννης, Δηµορικοί Σύµβουλοι του Δήµου Μου-
ζακίου Καρδίτσας, αιτούνται ενηµέρωσης σχετικά µε τη νοµιµό-
τητα των εργασιών εκσκαφής και την τήρηση των περιβαλ-
λοντικών όρων σε έργο εκσκαφής δηµοτικής έκτασης του εν
λόγω δήµου.

72) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Εργαζοµένων της
«ΛΑΡΚΟ» αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών του σχετικά µε την
αύξηση της παραγωγής και τη µείωση του κόστους λειτουργίας
της επιχείρησης.

73) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ασφαλισµένοι του ΟΓΑ κατοίκων
Ιστιαίας Νοµού Εύβοιας αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά
την αλλαγή του επαγγέλµατός τους από αγρεργάτες σε αγρό-
τες.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 11079/28-05-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Κοντογιάννη Γεωργίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 53480/01-07-
2013 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 11177/30-05-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Μιχελάκη Ιωάννη δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 53501/01-07-2013

έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 11268/31-05-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Μίχου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 53552/01-07-2013 έγ-

γραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 11778/12-06-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Γιαταγάνα Χρυσούλας - Μαρίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

26013/01-07-2013 έγγραφο από τον Υπουργό Ανάπτυξης και Αν-
ταγωνιστικότητας η ακόλουθη απάντηση:
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Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της Δ/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



5. Στην µε αριθµό 11833/13-06-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Μπασιάκου Ευαγγέλου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 26237/01-07-

2013 έγγραφο από τον Υπουργό Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικό-
τητας η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των 

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 23/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Πέλλης της Νέας Δηµοκρατίας κ. Διονυσίου Σταµενίτη
προς τους Υπουργούς Εσωτερικών και Διοικητικής Μεταρρύθµι-
σης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, σχετικά µε τα προβλή-
µατα που προέκυψαν στην καθηµερινότητα των πολιτών από την
αναδιάρθρωση των δηµοσίων υπηρεσιών, δεν θα συζητηθεί λόγω
κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 22/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση της Βου-
λευτού Β’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς –
Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Ειρήνης Δούρου προς τον
Υπουργό Εθνικής Άµυνας, σχετικά µε τις επικείµενες απολύσεις
στην Εθνική Μετεωρολογική Υπηρεσία, δεν θα συζητηθεί λόγω
κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 20/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Ηρακλείου των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Επαµεινώνδα
Μαριά προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη νοµιµότητα
και τη διαχείριση των κινδύνων των στεγαστικών δανείων συνδε-
δεµένων µε την ισοτιµία ευρώ\ελβετικού φράγκου (EURO/CHF)
εν όψει της ανακεφαλαιοποίησης των τραπεζών, δεν θα συζητη-
θεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η πέµπτη µε αριθµό 25/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Νοµού Αττικής του Λαϊκού Συνδέσµου - Χρυσή Αυγή κ.
Ηλία Κασιδιάρη προς τους Υπουργούς Ανάπτυξης και Ανταγωνι-
στικότητας και Οικονοµικών, σχετικά µε τα ληξιπρόθεσµα στεγα-
στικά δάνεια, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου
Υπουργού και διαγράφεται.

Η έκτη µε αριθµό 21/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Ευβοίας της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Δηµητρίου Ανα-
γνωστάκη προς τους Υπουργούς Οικονοµικών και Περιβάλλο-
ντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε τη βιοµηχα-
νία «ΛΑΡΚΟ», δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου
Υπουργού και διαγράφεται.

Η έβδοµη µε αριθµό 24/19-8-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Λαρίσης του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας, κ. Γεωρ-
γίου Λαµπρούλη προς τον Υπουργό Παιδείας και Θρησκευµάτων,
σχετικά µε τις περικοπές σε έκτακτους και συµβασιούχους διδά-
σκοντες στα πανεπιστήµια και στα τεχνολογικά εκπαιδευτικά
ιδρύµατα της χώρας, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Θα συζητηθεί τώρα η τρίτη µε αριθµό 26/19-8-2013 επίκαιρη
ερώτηση της Βουλευτού Πέλλης του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού
Κινήµατος κ. Θεοδώρας Τζάκρη προς τους Υπουργούς Εσωτε-
ρικών και Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχε-
τικά µε τη χρηµατοδότηση του προγράµµατος «Εναρµόνιση
Οικογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής» από αδιάθετους πό-
ρους του ΕΣΠΑ.

Τον λόγο έχει η κ. Τζάκρη.
ΘΕΟΔΩΡΑ ΤΖΑΚΡΗ: Ευχαριστώ,  πολύ κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, σε λίγες µέρες ξεκινάει η νέα σχολική χρονιά.

Είµαστε µια χώρα η οποία έχει υποστεί σωρευτικά τα τελευταία
χρόνια, από την έναρξη της κρίσης, 25% µείωση του ΑΕΠ, που
έχει σχεδόν δύο εκατοµµύρια ανέργους και υποαπασχολούµε-
νους και που την προηγούµενη χρονιά ήµασταν η µόνη καταγε-
γραµµένη χώρα παγκοσµίως η οποία σηµείωσε µείωση του
πληθυσµού της λόγω υπογεννητικότητας. 

Κι ενώ βρισκόµαστε σε αυτήν την κατάσταση µε την ελαστικο-
ποίηση των σχέσεων εργασίας, όπου ουσιαστικά τείνει να δια-
µορφωθεί ως κανόνας στην ελληνική αγορά εργασίας ο µισθός
των 300 ευρώ το µήνα για το πλήρες εργασιακό ωράριο, ένας
µέσος ιδιωτικός παιδικός σταθµός στοιχίζει περίπου τόσο, όσο,
δηλαδή, είναι ο βασικός µισθός πλήρους απασχόλησης στην ελ-
ληνική οικογένεια.

Κύριε Υπουργέ, λυπούµαστε ειλικρινά που ενώ βρισκόµαστε
στη χώρα που τα προηγούµενα χρόνια δαπάνησε 20 δισεκατοµ-
µύρια ευρώ για να φτιάξει εγκαταστάσεις κανόε καγιάκ και άχρη-
στα γήπεδα τένις, αυτήν τη στιγµή δεν διαθέτει ίδιους πόρους

για να βοηθήσει την ελληνική οικογένεια και µάλιστα στην πιο
ευαίσθητη περίοδό της. Και λυπούµαστε, πραγµατικά, που χρει-
αζόµαστε ευρωπαϊκή χρηµατοδότηση για να λειτουργήσουν
φέτος όλοι οι ιδιωτικοί και οι δηµόσιοι παιδικοί σταθµοί της
χώρας οι οποίοι έχουν ενταχθεί στο πρόγραµµα «Εναρµόνιση Οι-
κογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής», για να µπορέσουν να
πάνε τα ελληνόπουλα προσχολικής ηλικίας στους βρεφονηπια-
κούς και στους παιδικούς σταθµούς.

Να τονίσω, επίσης, βέβαια ότι η έννοια της µεσοαστικής οικο-
γένειας έχει καταρρεύσει στην ελληνική κοινωνία, διότι ακόµα
και αν κάποιος έχει σήµερα µια καλή δουλειά εξαναγκάζεται,
εξαιτίας της υπερφορολόγησης και του γεγονότος ότι δεν υπάρ-
χουν κοινωνικές παροχές, να δαπανεί σχεδόν το σύνολο του µι-
σθού του για να µπορέσει να ανταποκριθεί είτε στις υποχρεώσεις
του είτε εν πάση περιπτώσει στις βασικές του ανάγκες. 

Σε κάθε περίπτωση, κύριε Υπουργέ, βρισκόµαστε, όπως σας
είπα και στην αρχή, ένα βήµα πριν την έναρξη της σχολικής χρο-
νιάς και θα κινδυνεύσουµε να δούµε τριάντα ένα χιλιάδες ελλη-
νόπουλα –αυτό είναι καταγεγραµµένο, εξήντα χιλιάδες είναι οι
θέσεις, κύριε Πρόεδρε, και ενενήντα µία χιλιάδες πεντακόσιες
είναι οι αιτήσεις- να βρίσκονται εκτός των παιδικών και βρεφο-
νηπιακών σταθµών της χώρας, µε ό,τι αυτό συνεπάγεται για τις
ελληνικές οικογένειες. Οι γονείς τους θα αναγκαστούν να µεί-
νουν σπίτι τους για να µπορέσουν να τα φροντίσουν. Και δεν είναι
µόνο αυτό. Νοµίζω ότι και σε αυτές τις δοµές, στα κέντρα δηµι-
ουργικής απασχόλησης παιδιών µε αναπηρία, στα κέντρα δηµι-
ουργικής απασχόλησης παιδιών εν γένει, εξ αιτίας του γεγο-
νότος ότι θα υπάρχει υποαπασχόληση, θα δούµε και απολύσεις. 

Γι’ αυτό σας ερωτώ, κύριε Υπουργέ, λίγες µέρες πριν την
έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς, ποιες δράσεις έχει αναλάβει
το Υπουργείο Εργασίας ώστε να µη µείνει κανένα παιδί εκτός
παιδικών σταθµών και σε τι ενέργειες  σκοπεύετε να προβείτε
ώστε να λυθεί επιτέλους αυτό το πρόβληµα µε µόνιµο και ορι-
στικό τρόπο. 

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε και

εµείς.
Τον λόγο έχει ο κύριος Υπουργός.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ (Υφυπουργός Εργασίας, Κοινω-

νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κυρία συνάδελφε, θίγετε, πράγµατι, ένα επίκαιρο θέµα, που

µάλιστα η χρονική περίοδος το βρίσκει σε εξέλιξη αφού έχουν
ήδη υποβληθεί οι αιτήσεις στο πλαίσιο του προγράµµατος
«Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατικής Ζωής» και ανα-
µένεται τις επόµενες µέρες να ολοκληρωθεί η διαδικασία.

Θα πρέπει, όµως, να αναφέρουµε ορισµένα στοιχεία σε σχέση
µε τη φροντίδα που η πολιτεία όλα τα προηγούµενα χρόνια είχε
για την αντιµετώπιση των προβληµάτων και τη στήριξη της οικο-
γένειας.

Δεν συµφωνώ ότι υπάρχει µείωση του ενδιαφέροντος ή της
στήριξης της οικογένειας. Και θα αναφερθώ σε συγκεκριµένα
στοιχεία. 

Κατ’ αρχάς να πω ότι από φέτος τα οικογενειακά επιδόµατα,
µε τη νέα µορφή, περιλαµβάνουν ενίσχυση από το πρώτο παιδί.
Είναι κάτι πάρα πολύ σηµαντικό που έρχεται να εξισορροπήσει
το βάρος στο οποίο αναφερθήκατε, που υπάρχει από την αλλαγή
της φορολογικής πολιτικής. Έχουµε την πρώτη χρονιά εφαρµο-
γής. Είναι 765 εκατοµµύρια ευρώ στο σύνολο οι εθνικοί πόροι
που θα ενισχύσουν τις αδύναµες οικογένειες που πλήττονται πε-
ρισσότερο από την κρίση.

Στο θέµα αυτό καθεαυτό, της ένταξης των παιδιών στους βρε-
φικούς, βρεφονηπιακούς σταθµούς, δηµοτικούς και ιδιωτικούς,
στα ΚΔΑΠ και στα ΚΔΑΠ-ΑΜΕΑ, θα πρέπει να πούµε ότι η πολι-
τεία δεν προσαρµόστηκε στη µείωση των δηµοσιονοµικών σε
αυτό το θέµα προκειµένου να µειώσει τους πόρους.

Αντίθετα, είναι εµφανής η µεγάλη αύξηση των πόρων προκει-
µένου να καλυφθούν οι αυξηµένες ανάγκες στις οποίες αναφερ-
θήκατε. 

Το 2008 είχαµε 20 εκατοµµύρια για το συγκεκριµένο πρό-
γραµµα. Δεν θα αναφερθώ σε κάθε µια από τις χρονιές. Κλιµα-
κωτά, όµως, το 2011 φτάσαµε στα 146 εκατοµµύρια και πέρυσι
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στα 149 εκατοµµύρια. Έτσι, λοιπόν, έχουµε µια αύξηση των ενι-
σχυόµενων οικογενειών, προκειµένου να µπουν τα παιδιά στους
παιδικούς σταθµούς. 

Ας δούµε τώρα τη φετινή χρονιά. Οι αιτήσεις είναι ενενήντα
οκτώ χιλιάδες, παραπάνω από το νούµερο που αναφέρατε.
Όµως, στον προσωρινό πίνακα δικαιούχων, που είναι µέσα στα
κριτήρια και που είναι σωστά τα δικαιολογητικά που κατέθεσαν,
έχουµε εβδοµήντα µία χιλιάδες. 

Αύριο το µεσηµέρι στις 16.30’ -πρέπει να το πούµε αυτό για
να το ξέρουν οι µητέρες και γενικά οι γονείς- λήγει η προθεσµία
για την υποβολή ενστάσεων, προκειµένου να έχουµε τον τελικό
αριθµό των δικαιούχων. 

Έχουµε, λοιπόν, εβδοµήντα µία χιλιάδες, που είναι µέχρι στιγ-
µής εντάξει ως προς τα δικαιολογητικά. Μπορώ να σας πω ότι
περίπου έξι χιλιάδες υπερβαίνουν τα οικονοµικά όρια, τα οποία
έχουν τεθεί και δεν θα είναι δικαιούχοι. Αυτό έχει κριθεί. 

Ας δούµε, λοιπόν, τι κάνουµε για φέτος. 
Θα ολοκληρώσω µε αυτό, κύριε Πρόεδρε, και στη δευτερολο-

γία µου θα δώσω περισσότερα στοιχεία. 
Ενώ πέρυσι εντάχθηκαν πενήντα επτά χιλιάδες πεντακόσια συν

τρεις χιλιάδες, δηλαδή εξήντα χιλιάδες πεντακόσια παιδιά -τα
τρεις χιλιάδες ήταν χάρη στην ευγενική χορηγία του Ιδρύµατος
«Σταύρος Νιάρχος» και αφορούσε µόνο τους δηµοτικούς παιδι-
κούς σταθµούς και όχι τους ιδιωτικούς- φέτος, µε αυτά που έ-
χουµε ως δεδοµένα, από τα 149 εκατοµµύρια που προκηρύχθη-
καν µε το πρόγραµµα, έχουµε περίπου εξήντα χιλιάδες που θα
ενταχθούν, συν τέσσερις χιλιάδες, δηλαδή σύνολο εξήντα τέσ-
σερις χιλιάδες παιδιά, µετά από την εξασφάλιση 10 ακόµα εκα-
τοµµυρίων. Μετά, δηλαδή, από συνεννόηση µε την κ. Χριστοφι-
λοπούλου στο Υπουργείο Διοικητικής Μεταρρύθµισης, θα µετα-
φερθούν 10 εκατοµµύρια για να καλυφθούν τέσσερις χιλιάδες
παιδιά ακόµα. 

Η διαδικασία είναι, όµως, σε εξέλιξη. Μπορεί να χρειαστεί να
µεταφερθούν και άλλοι πόροι. Αυτό θα εκτιµηθεί και από την πο-
ρεία εξέτασης των ενστάσεων, για να δούµε τελικά ποιος είναι ο
αριθµός των δικαιούχων. 

Έτσι, λοιπόν, ενώ πέρυσι είχαµε εξήντα χιλιάδες παιδιά συνο-
λικά, φέτος θα έχουµε τουλάχιστον εξήντα τέσσερις χιλιάδες.
Εκτιµώ προσωπικά ότι εβδοµήντα χιλιάδες παιδιά θα καλυφθούν
µε επιδότηση. Και τονίζω το «µε επιδότηση», γιατί τα υπόλοιπα
παιδιά δεν µένουν εκτός παιδικών σταθµών. Απλώς, οι δήµοι δεν
έχουν την ανάλογη οικονοµική ενίσχυση για τα παιδιά αυτά, τα
οποία θα πάρουν και τα εντάσσουν σε άλλη διαδικασία. Δεν µέ-
νουν στο σπίτι αυτά τα παιδιά. 

Στη δευτερολογία µου θα αναφερθώ κυρίως στα ζητήµατα
που έχουν να κάνουν µε την εξέλιξη του θέµατος και στις προ-
σπάθειες του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και του
Υπουργείου Εσωτερικών, που είναι συναρµόδιο για την αντιµε-
τώπιση αυτού του θέµατος. 

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε κι

εµείς. 
Κυρία Τζάκρη, έχετε τον λόγο για τη δευτερολογία σας.
ΘΕΟΔΩΡΑ ΤΖΑΚΡΗ: Κύριε Υπουργέ, λυπάµαι που το λέω,

αλλά δεν έµεινα πολύ ικανοποιηµένη από την απάντησή σας,
γιατί µου φαίνεται ότι δεν έχετε ακριβώς ένα δεσµευτικό σχέδιο
δράσης και µάλλον θα βρεθούµε προ εκπλήξεων. 

Είπα και προηγουµένως ότι είµαστε λίγες µέρες πριν από την
έναρξη της σχολικής χρονιάς. Είπατε να µιλήσουµε µε στοιχεία.
Σας διαβάζω από το δελτίο Τύπου της ΚΕΔΕ: Με βάση τα φετινά
στοιχεία ενενήντα ένα χιλιάδες εκατόν πενήντα τρία παιδιά -σύµ-
φωνα µε τις αιτήσεις που υποβλήθηκαν φέτος, κύριε Υπουργέ-
πληρούν τις προϋποθέσεις για να ενταχθούν στις δοµές, ενώ η
υπάρχουσα χρηµατοδότηση –όπως ήταν το πρόγραµµα πέρυσι-
είναι µόλις 150 εκατοµµύρια για εξήντα χιλιάδες θέσεις. 

Για να γίνει δυνατή η ένταξη όλων αυτών των παιδιών χρειαζό-
µαστε περισσότερα χρήµατα, όπως αντιλαµβάνεστε. Τα 10 εκα-
τοµµύρια, που είναι η προφορική δέσµευση του Υπουργείου
Διοικητικής Μεταρρύθµισης ότι µπορεί να µεταφερθούν από
έναν κωδικό, είναι στον αέρα γιατί δεν ξέρουµε τελικά ποιος θα
είναι ο αριθµός των δικαιούχων. Όπως είπατε κι εσείς, από µέρα

σε µέρα αναµένουµε και την ανακοίνωση των ονοµάτων των δι-
καιούχων µητέρων. 

Εδώ η ΚΕΔΕ σας έχει κάνει συγκεκριµένες προτάσεις. Δεν
αναφερθήκατε καθόλου, κύριε Υπουργέ, σε αυτές τις προτάσεις
που σας έγιναν, δηλαδή στην αξιοποίηση πόρων που λιµνάζουν
σε άλλα χρηµατοδοτικά προγράµµατα και άλλων πόρων του
ΕΣΠΑ. 

Σας λέει εδώ συγκεκριµένα ότι µπορεί να γίνει χρήση της ρή-
τρας ευελιξίας από τα επιχειρησιακά προγράµµατα «Ψηφιακή
Σύγκλιση» και «Περιβάλλον και Αειφόρος Ανάπτυξη» είτε µε µε-
ταφορά πόρων από το επιχειρησιακό πρόγραµµα «Εκπαίδευση
και Διά Βίου Μάθηση» και διοικητική µεταρρύθµιση είτε µε µετα-
φορά αδιάθετων πόρων του Ευρωπαϊκού Κοινωνικού Ταµείου
από τους άξονες ψυχιατρικής µεταρρύθµισης του συγκεκριµέ-
νου προγράµµατος στο ΕΠΑΝΑΔ, ώστε να καλυφθούν και τα
τριάντα µία χιλιάδες παιδιά που φαίνεται να είναι οι δικαιούχοι
σύµφωνα µε τη φετινή διαδικασία, δηλαδή, σύµφωνα µε τις αι-
τήσεις που έχουν υποβληθεί µέχρι τώρα, τα δικαιολογητικά που
έχουν προσκοµίσει µέχρι τώρα και εν πάση περιπτώσει, τις προ-
ϋποθέσεις που φαίνεται ότι πληρούν. Αυτό είναι που προέχει.

Όπως σας είπα προηγουµένως δεν είναι θέµα µόνο, εν πάση
περιπτώσει, της ικανοποίησης των αναγκών των οικογενειών, των
µητέρων και των παιδιών που θα µείνουν εκτός της διαδικασίας
της κοινωνικοποίησης. Είναι επιτακτική ανάγκη, ώστε να συνεχί-
σουν την εργασία τους και οι εργαζόµενοι στα προγράµµατα
αυτά, κύριε Υπουργέ, που δεν είναι και λίγοι. Ξέρετε την ανασφά-
λεια που επικρατεί εξαιτίας του προγράµµατος κινητικότητας,
εξαιτίας της ένταξης όλων αυτών των ανθρώπων, πολύ περισσό-
τερο, αυτών που υπηρετούν στην τοπική αυτοδιοίκηση σε καθε-
στώς διαθεσιµότητας κ.λπ..

Εποµένως, εκτιµώ ότι το Υπουργείο θα πρέπει να µας πει συγ-
κεκριµένα από πού θα µεταφερθούν αυτοί οι πόροι. Θα πρέπει
να υλοποιήσει ένα πιο δεσµευτικό πρόγραµµα για να ησυχάσουν
και οι άνθρωποι αυτοί που έχουν τα παιδιά τους στη διαδικασία
της ένταξής τους στους βρεφονηπιακούς και στους παιδικούς
σταθµούς της χώρας. 

Περιµένω εποµένως από εσάς πιο αναλυτικά τα στοιχεία. 
Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε και

εµείς.
Ο κύριος Υπουργός έχει τον λόγο για τη δευτερολογία του.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ (Υφυπουργός Εργασίας, Κοινω-

νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας): Τα ακριβή στοιχεία αναφέρον-
ται στις ανακοινώσεις της ΕΕΤΑ, που είναι ο φορέας υλοποίησης
του προγράµµατος. Από εκεί πρέπει να αντλήσουµε την αλήθεια.
Το όποιο δελτίο της ΚΕΔΕ, αναφέρεται στο επιθυµητό, στην κά-
λυψη ενενήντα, εκατό, εκατόν πενήντα χιλιάδων παιδιών. Εάν
είναι ακριβή τα στοιχεία που αναφέρετε από δελτίο της ΚΕΔΕ,
µε συγχωρείτε, αλλά δεν έχουν διαβάσει τις ανακοινώσεις της
ΕΕΤΑ. Ενενήντα οκτώ χιλιάδες παιδιά και όχι ενενήντα ένα.

ΘΕΟΔΩΡΑ ΤΖΑΚΡΗ: Αυτοί που έχουν τις προϋποθέσεις, όχι
οι αιτούντες. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ (Υφυπουργός Εργασίας, Κοινω-
νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας): Όχι, οι αιτούντες είναι ενε-
νήντα οκτώ χιλιάδες. 

Από αυτούς, λοιπόν, έχουµε εβδοµήντα µία χιλιάδες, που είναι
εντάξει τα χαρτιά τους. Από τους υπόλοιπους, έξι χιλιάδες δεν
είναι δικαιούχοι άµεσα λόγω των οικονοµικών κριτηρίων και οι
υπόλοιποι θα πρέπει –και αυτό είναι το σηµαντικό- για να µην πε-
ριµένουν πολιτική απόφαση, να προσφύγουν µε ένσταση µέχρι
αύριο το µεσηµέρι, προκειµένου να ενταχθούν και αυτές οι µη-
τέρες και αυτές οι οικογένειες στους δικαιούχους. 

Στοιχεία: Δεν θα πάω πολύ παλιά. Αναφέρθηκα στο 2008. Το
2011, σαράντα οκτώ χιλιάδες παιδιά εντάχθηκαν στο πρόγραµ-
µα. Τα υπόλοιπα εντάχθηκαν µε άλλη διαδικασία στους παιδι-
κούς σταθµούς, µε ενίσχυση, µε διαφορετικό τρόπο, από το
Υπουργείο Εσωτερικών, από τους ΚΑΠ ή από οπουδήποτε. 

Το 2012 είχαµε πενήντα επτά χιλιάδες πεντακόσια παιδιά. Με
την απάντηση που σας έδωσα µέχρι στιγµής είναι διασφαλισµένα
τα χρήµατα για εξήντα τέσσερις χιλιάδες. Τη µείωση δεν την
βλέπω. Βλέπω αύξηση. Αριθµητική ξέρουµε. Οι εξήντα τέσσερις
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χιλιάδες, λοιπόν, µε τις ενέργειες οι οποίες γίνονται, εκτιµώ ότι
θα αυξηθούν και θα φτάσουν τις εβδοµήντα χιλιάδες. Πρωτοφα-
νές για τα δεδοµένα που είχαµε µέχρι τώρα, αλλά είναι απαραί-
τητο, όπως πολύ σωστά είπατε, λόγω και της πρωτοφανούς
κρίσης που µαστίζει την κοινωνία και ιδιαίτερα τις αδύναµες οι-
κογένειες. Γι’ αυτό γίνεται η προσπάθεια, προκειµένου να φτά-
σουν τουλάχιστον τις εβδοµήντα χιλιάδες τα παιδιά που θα
ενταχθούν µε επιδότηση. Το επαναλαµβάνω αυτό. 

Τώρα, θέλω να πω ποιες είναι οι συγκεκριµένες ενέργειες που
αναµένουµε να αποδώσουν για να φτάσουµε εκεί. Αναφέρθηκα
ήδη στη συνεννόηση που έχουµε µε το Υπουργείο Διοικητικής
Μεταρρύθµισης και την κ. Χριστοφιλοπούλου, για να έχουµε του-
λάχιστον 10 εκατοµµύρια -αυτά είναι δεδοµένα- τα οποία µπορεί
να αυξηθούν ανάλογα µε τις ανάγκες που θα προκύψουν από την
αξιολόγηση των ενστάσεων. 

Το δεύτερο είναι η προσπάθεια του Υπουργείου Εσωτερικών,
για να εξασφαλιστούν πρόσθετοι πόροι, χωρίς να αναφέροµαι
στην πιθανή επανάληψη της ευγενούς χορηγίας του Ιδρύµατος
«Σταύρος Νιάρχος», που θα έρθει πρόσθετα. Δεν αναφέροµαι σε
αυτήν. Αναφέροµαι µόνο στις προσπάθειες του Υπουργείου
Εσωτερικών, του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και
φυσικά του Υπουργείου Εργασίας.

Για να µην υπάρχουν παρεξηγήσεις, όσον αφορά τη ρήτρα
ευελιξίας, χρειάζεται να αξιοποιηθεί όταν το πρόγραµµα στο
οποίο θα πρέπει να πάνε τα χρήµατα δεν είναι επιλέξιµο σύµ-
φωνα µε τα µέχρι τώρα συµφωνηθέντα. Το ΕΠΑΝΑΔ, το οποίο
χρηµατοδοτεί το «Εναρµόνιση Οικογενειακής και Επαγγελµατι-
κής Ζωής», είναι ένα πρόγραµµα που έχει συσταθεί από το 2008.
Είναι επιλέξιµο, δεν έχει ανάγκη τη χρήση της ρήτρας ευελιξίας. 

Εάν δηµιουργούσαµε ένα καινούργιο πρόγραµµα και θέλαµε
να µεταφέρουµε πόρους εκεί, τότε θα χρειαζόταν η ρήτρα ευε-
λιξίας. Εδώ, λοιπόν, χρειάζεται απλή συµφωνία και έγκριση από
τις αρµόδιες επιτροπές παρακολούθησης των Υπουργείων και
τις διαχειριστικές επιτροπές, προκειµένου να µεταφερθούν πό-
ροι από ένα πρόγραµµα σε ένα άλλο και αυτό θα επιτευχθεί.

Άρα, λοιπόν, σε σχέση µε τα ερωτήµατά σας, σας λέω ότι
φέτος θα ενταχθούν πολύ περισσότερα παιδιά, πολλές χιλιάδες

παιδιά παραπάνω από ό,τι εντάχθηκαν πέρυσι. Ο ακριβής αριθ-
µός θα είναι γνωστός αφού εξεταστούν οι ενστάσεις οι οποίες
θα κατατεθούν. Και αυτό που θέλω να σας διαβεβαιώσω είναι ότι
χωρίς την ανάγκη της αξιοποίησης της ρήτρας ευελιξίας, γιατί
δεν µπορεί να αξιοποιηθεί εδώ, δεν θα πιέσουµε αλλά θα συνεν-
νοηθούµε περαιτέρω µε τα συναρµόδια Υπουργεία, προκειµένου
να µεταφερθούν οι απαραίτητοι πόροι για να µην µείνει καµµιά
αδύναµη οικογένεια χωρίς τη στήριξη αυτή µε την ένταξη των
παιδιών στους βρεφονηπιακούς και παιδικούς σταθµούς, τα
ΓΔΑΠ και τα ΓΔΑΠ-ΑΜΕΑ.

Σε καµµία περίπτωση, όµως, δεν συνδυάζεται η µη επιδότηση
κάποιας οικογένειας που δεν τηρεί τα οικονοµικά κριτήρια µε µη
ένταξη στον παιδικό σταθµό. Αυτό είναι λάθος. Και είναι λάθος
να προβάλλεται και από την ΚΕΔΕ διότι εντάσσονται, απλά έχουν
τροφεία. Αυτοί, λοιπόν, οι οποίοι έχουν εισόδηµα πάνω από τα
όρια που έχει θέσει η πρόσκληση βάσει της οποίας γίνεται το
πρόγραµµα, θα πρέπει να καταβάλλουν τροφεία. Αναφερόµαστε
στις αδύναµες οικογένειες και αυτές θέλουµε να στηρίξουµε.

Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε πολύ.
Κύριε Υπουργέ, µιας και είστε ο µόνος που εκπροσωπεί την

Κυβέρνηση, φροντίστε σας παρακαλώ αυτή η εικόνα να µην επα-
ναληφθεί. Μεταφέρετε στους αρµόδιους Υπουργούς ότι δεν
πρέπει να επαναληφθεί η εικόνα να συζητείται µία ερώτηση στη
Βουλή από ένα µακρύ κατάλογο ερωτήσεων.

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ (Υφυπουργός Εργασίας, Κοινω-
νικής Ασφάλισης και Πρόνοιας): Συµφωνώ, κύριε Πρόεδρε. Το
έχω υποστεί κι εγώ σαν Βουλευτής. Απλά να πω ότι την προηγού-
µενη φορά αναζητούσαµε τον ερωτώντα, όταν ήµουν εγώ
παρών.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Συµβαίνει κι αυτό
καµµιά φορά, αλλά δεν πάσχουµε από αυτό. Το πρόβληµα είναι
ότι η Κυβέρνηση δείχνει µία υποτίµηση στον κοινοβουλευτικό
έλεγχο.

Στο σηµείο αυτό ολοκληρώθηκε η συζήτηση των επικαίρων
ερωτήσεων.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµεθα στην ηµερήσια διάταξη της 

ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Μόνη συζήτηση επί της αρχής, των άρθρων και του συνόλου
του σχεδίου νόµου του Υπουργείου Υποδοµών, Μεταφορών και
Δικτύων: «Κύρωση της Συµφωνίας Αεροπορικών Μεταφορών µε-
ταξύ της Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας της Ζάµπια και της Κυ-
βέρνησης της Ελληνικής Δηµοκρατίας».

Το νοµοσχέδιο ψηφίστηκε στη Διαρκή Επιτροπή κατά πλειοψη-
φία. Εισάγεται για συζήτηση στη Βουλή µε τη διαδικασία του άρ-
θρου 108 του Κανονισµού της Βουλής, δηλαδή, µπορούν να λά-
βουν το λόγο όσοι έχουν αντίρρηση επί της κυρώσεως αυτής της
συµφωνίας.

Θέλει κάποιος συνάδελφος να λάβει τον λόγο;
ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Μπορώ να έχω τον λό-

γο, κύριε Πρόεδρε;
ΡΑΧΗΛ ΜΑΚΡΗ: Κι εγώ θα ήθελα τον λόγο, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Πρώτη έχει τον λόγο

η κ. Αµµανατίδου για πέντε λεπτά.
ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Ευχαριστώ, κύριε Πρό-

εδρε.
Κύριε Υπουργέ, η χώρα µας στερείται δηµόσιας εθνικής πολι-

τικής αεροµεταφορών από την εποχή της ρευστοποίησης και
διάλυσης του εθνικού µας αεροµεταφορέα. Όλα εναπόκεινται
στη διάθεση και στις σκοπιµότητες των ιδιωτικών εταιρειών και
στον τοµέα του τουρισµού και στις εισερχόµενες πτήσεις και
στην εµπορευµατική πολιτική και κυρίως, στον τοµέα των εσω-
τερικών µεταφορών. Πρόσφατα, µάλιστα, υπήρξε και ένα ακόµα
εξαιρετικά σηµαντικό περιστατικό για τον τελευταίο τοµέα µε την
ανακοίνωση της διακοπής των πτήσεων της «OLYMPIC AIR» από
το φθινόπωρο για Θεσσαλονίκη, Κρήτη και Ρόδο.

Βεβαίως, ο ΣΥΡΙΖΑ έχει καταθέσει ερώτηση γι’ αυτό, αλλά
θέλω να περάσω έτσι στις διµερείς σχέσεις µε άλλες χώρες, διότι
κάθε διεθνής διµερής συµφωνία στο αεροπορικό τοπίο στηρίζει
και θα στηρίζει µονοµερώς τις ιδιωτικές αεροπορικές εταιρείες,
όσο η χώρα δεν θα διαθέτει εθνική δηµόσια πολιτική στις αερο-
µεταφορές και όσο εξαιτίας της πολιτικής που ακολούθησαν και
ακολουθούν οι δικές µας, οι ελληνικές κυβερνήσεις, είναι όµηρος
των πολιτικών των µεγάλων αεροπορικών εταιρειών.

Επί του συγκεκριµένου νοµοσχεδίου είχα αναφέρει και στη συ-
ζήτηση στην επιτροπή, αλλά δεν έλαβα καµµία ουσιαστική απάν-
τηση, ότι απουσιάζουν παντελώς τα στατιστικά στοιχεία για την
τουριστική ή εµπορευµατική ροή µεταξύ των δύο χωρών, ώστε
να έχουµε καλύτερη εικόνα και δεν αναφέρεται κανένα στρατη-
γικό σχέδιο ανάπτυξης στους τοµείς αυτούς.

Διαβάζουµε από την αιτιολογική έκθεση ότι η κύρωση της υπ’
όψιν συµφωνίας και του παραρτήµατός της κρίνεται αναγκαία
γιατί προορίζεται να εξυπηρετήσει τα γενικότερα –τουρισµός,
εµπορευµατική κίνηση κ.λπ.- αλλά και τα ειδικότερα αεροπορικά
συµφέροντα της χώρας µας. Και παρακάτω λέει ότι η υλοποίηση
των διατάξεων της συµφωνίας αυτής ενδέχεται να προκαλέσει
ακαθόριστη δαπάνη σε βάρος του κρατικού προϋπολογισµού
σύµφωνα µε τα αναφερόµενα στην ειδική έκθεση, αλλά θα έχει
και θετικές επιπτώσεις σε πολλούς τοµείς της εθνικής µας οικο-
νοµίας, όπως προαναφέρεται στην παρούσα έκθεση.

Ωστόσο, το Υπουργείο δεν καταθέτει κανένα στοιχείο ούτε για
την τουριστική ούτε για την εµπορευµατική ροή µεταξύ των δύο
χωρών, ώστε να διαµορφώσουµε µία πλήρη εικόνα. Δεν υπάρ-
χουν δεδοµένα από τον ΕΟΤ και από την Πολιτική Αεροπορία,
όπως θα ήταν αναµενόµενο, για τις αφίξεις τουριστών από τη
Ζάµπια ή για τις αναχωρήσεις Ελλήνων τουριστών µε προορισµό
τη Ζάµπια.

Επίσης στην αιτιολογική έκθεση, πάλι στο κοµµάτι των δικαιω-
µάτων αεροπορικής εκµετάλλευσης που απορρέουν από τη συµ-
φωνία, αναφέρεται στο σηµείο β’ ότι παρέχεται αµοιβαία το δι-
καίωµα προσγείωσης αεροσκαφών στο έδαφος του άλλου συµ-
βαλλόµενου µέρους για σκοπούς µη εµπορικούς. Ποιοι είναι
αυτοί οι σκοποί; Πάλι είχαµε ρωτήσει στην επιτροπή και απάν-
τηση, βεβαίως, δεν έχουµε λάβει. Δεν είναι εµπορευµατικοί, δεν

είναι προφανώς τουριστικοί. Άρα, ποιοι είναι και τι εξυπηρετούν
αυτοί οι άλλοι σκοποί;

Εδώ αφήνονται πολλά περιθώρια αξιοποίησης αδιαφανών δε-
δοµένων σε ό,τι αφορά την Πολιτική Αεροπορία ακριβώς για άλ-
λους σκοπούς. Αυτός είναι ο λόγος που ο ΣΥΡΙΖΑ ψηφίζει «λευ-
κό».

Όµως, θέλω να µου κάνετε και µία διευκρίνιση για το άρθρο
18, που λέει όσον αφορά στη συµµόρφωση προς πολυµερείς
συµφωνίες ότι στην περίπτωση που τεθεί σε ισχύ και για τα δύο
συµβαλλόµενα µέρη κάποια γενική πολυµερής σύµβαση ή συµ-
φωνία αεροπορικών µεταφορών, η παρούσα συµφωνία –αυτό,
δηλαδή, που συζητούµε- και το παράρτηµα αυτής θα θεωρηθεί
ότι τροποποιούνται αντιστοίχως, φαντάζοµαι χωρίς να περάσει
από την ελληνική Βουλή.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε κι

εµείς.
Η κ. Μακρή έχει τον λόγο για πέντε λεπτά.
ΡΑΧΗΛ ΜΑΚΡΗ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Εισάγεται σήµερα στο Τµήµα το νοµοσχέδιο: «Κύρωση της

Συµφωνίας Αεροπορικών Μεταφορών µεταξύ της Κυβέρνησης
της Δηµοκρατίας της Ζάµπια και της Κυβέρνησης της Ελληνικής
Δηµοκρατίας».

Στη συµφωνία περιλαµβάνεται η πρόβλεψη ορισµού από τα
αντισυµβαλλόµενα κράτη διορισµένης αεροπορικής εταιρείας.
Ο συγκεκριµένος ορισµός περιλαµβάνει τις αεροπορικές εται-
ρείες που εξουσιοδοτούν οι χώρες για να εκτελούν τα µεταξύ
τους δροµολόγια. Η έλλειψη εθνικής πολιτικής στις αεροµετα-
φορές και η εγκληµατική πολιτική των κυβερνήσεων του ΠΑΣΟΚ
και της Νέας Δηµοκρατίας πολύ φοβούµαστε, βέβαια, ότι θα
οδηγήσουν την Ελλάδα να µην έχει τελικά αεροπορική εταιρεία
για να την εξουσιοδοτήσει.

Ελπίζουµε ότι αληθεύει, κύριε Υπουργέ, η διάψευση των τουρ-
κικών αερογραµµών για την πρόθεσή τους να αγοράσουν τόσο
την «AEGEAN» όσο και την Ολυµπιακή. Θα ήταν ανεπίτρεπτο,
ακόµα και για µία Κυβέρνηση, όπως η δική σας, να αναγκαστεί
να εξουσιοδοτήσει τις τουρκικές αερογραµµές ως τον εθνικό αε-
ροµεταφορέα.

Γεγονός, βέβαια, είναι ότι οι Τούρκοι έχουν προσλάβει µεγάλο
αριθµό πιλότων της πρώην κραταιάς Ολυµπιακής, αναβαθµίζον-
τας τις τουρκικές αερογραµµές µε ένα πρόγραµµα ανάπτυξης,
το οποίο περιλαµβάνει την αγορά πολλών νέων σύγχρονων αε-
ροσκαφών.

Παράλληλα, το αεροδρόµιο της Κωνσταντινούπολης έχει ανα-
δειχθεί στο µεγαλύτερο και στο πιο δραστήριο της Ανατολικής
Ευρώπης. Ακριβώς, δηλαδή, το αντίθετο µε ό,τι συµβαίνει στη
χώρα µας. 

Στη χώρα µας η νεοφιλελεύθερη ουτοπία του κ. Χατζηδάκη χά-
ρισε την Ολυµπιακή Αεροπορία στον κ. Βγενόπουλο, µε σκοπό,
υποτίθεται, να την αναπτύξει βάσει των κανόνων της ελεύθερης
αγοράς, την πάταξη της γραφειοκρατίας, την αποτελεσµατικό-
τητα του ιδιώτη επενδυτή και άλλων κούφιων µεγάλων λόγων.

Η αλήθεια είναι ότι σήµερα η εταιρεία συρρικνώθηκε. Η αλή-
θεια είναι ότι επιχειρήθηκε η µεταπώλησή της στην «AEGEAN»
µε τις ευλογίες της ελληνικής Κυβέρνησης, παρ’ ότι αυτό θα σή-
µαινε ότι θα σχηµατιζόταν µονοπώλιο στις αεροµεταφορές.

Ευτυχώς, το συγκεκριµένο, βέβαια, σχέδιο κατάρρευσε από
την άρνηση της Γενικής Διεύθυνσης Ανταγωνισµού της Ευρω-
παϊκής Ένωσης να συναινέσει στη σχεδιαζόµενη στρέβλωση της
αγοράς.

Η αλήθεια είναι ότι η Ολυµπιακή πήρε τέλος για το Ηράκλειο,
τη Θεσσαλονίκη, και τη Ρόδο. Συγκεκριµένα, σύµφωνα µε την
απόφαση της Ολυµπιακής Αεροπορίας από τις 14 Οκτωβρίου
του 2013 σταµατούν οι πτήσεις από Αθήνα προς Ηράκλειο και
από Αθήνα προς Θεσσαλονίκη.

Νωρίτερα, µέσα στο Σεπτέµβριο, η Ολυµπιακή Αεροπορία στα-
µατά τις πτήσεις της στα δροµολόγια Αθήνα – Ρόδος. Η από-
φαση αυτή της Ολυµπιακής Αεροπορίας δηµιουργεί νέα δε-
δοµένα στις αεροµεταφορές, καθώς ουσιαστικά µετατρέπονται
σε γραµµές µονοπωλίου τα συγκεκριµένα αεροπορικά δροµολό-
για, τα οποία, µάλιστα, έχουν πολύ µεγάλη ζήτηση καθ’ όλη τη
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διάρκεια της χρονιάς και όχι µόνο, βέβαια, τους καλοκαιρινούς
µήνες. 

Η αλήθεια είναι ότι ο άνθρωπος που µοιράζεται τις ίδιες νεο-
φιλελεύθερες απόψεις µε τον κ. Χατζηδάκη, τον οποίο η Κυβέρ-
νησή σας είχε διορίσει γενικό εκποιητή δηµόσιας περιουσίας και
πρόεδρο του ΤΑΙΠΕΔ, δεν χρησιµοποίησε οποιαδήποτε από
αυτές τις αεροπορικές εταιρείες για να µεταβεί, βέβαια, στον
τόπο όπου ήθελε να κάνει τις διακοπές του. Προτίµησε το ιδιω-
τικό αεροσκάφος του επιχειρηµατία, στον οποίο η Κυβέρνησή
σας επιχειρεί να ξεπουλήσει τον ΟΠΑΠ. 

Αποτελεί, βέβαια, τραγική ειρωνεία ο χαρακτηρισµός «τζαµ-
πατζής» που αποδίδεται από Υπουργούς της Κυβέρνησής σας
σε έναν άνεργο, ο οποίος δεν διέθετε ούτε το 1,40 ευρώ για το
εισιτήριό του στο τρόλεϊ, τη στιγµή, µάλιστα, που οι καλοπληρω-
µένοι κρατικοδίαιτοι νεοφιλελεύθεροι εκλεκτοί σας, επιδεικνύουν
τέτοια απαξίωση έστω και για τα προσχήµατα της ορθής άσκη-
σης των καθηκόντων τους, που περιλαµβάνουν τον αποκλεισµό
ακόµη και των υποψιών αδιαφανών διαδικασιών. 

Δεν µας ενδιαφέρουν τα πρόσωπα της Κυβέρνησης και της
συµπεριφοράς αυτής. Αυτό που επικρίνουµε είναι η νοοτροπία
αυτή, που οδηγεί κυβερνητικά στελέχη να αδιαφορούν για το πό-
ρισµα της δικαιοσύνης και να δηλώνουν ότι οι εµπλεκόµενοι στο
συγκεκριµένο συµβάν µε τον νεκρό νεαρό έκαναν καλά τη δου-
λειά τους. Αυτό, βέβαια, θα πρέπει να το πείτε στην οικογένεια
του εκλιπόντος κοιτώντας τους στα µάτια, αλλά κοιτώντας και
στα µάτια τον ελληνικό λαό.

Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Η κ. Φούντα έχει τον

λόγο για πέντε λεπτά.
Ορίστε, κυρία συνάδελφε.
ΝΙΚΗ ΦΟΥΝΤΑ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Με το παρόν σχέδιο νόµου επιχειρείται να κατοχυρωθεί ουσια-

στικά η συµφωνία που έγινε στον τοµέα των αεροπορικών µετα-
φορών µεταξύ της Ελλάδας και της Ζάµπιας, µία συµφωνία που
υπογράφηκε αρχικά στις 3 Δεκεµβρίου του 2012. Πρόκειται για
ένα τυπικό παράδειγµα διµερούς συµφωνίας µεταξύ δύο κρατών
που θέλουν ουσιαστικά να προάγουν τις σχέσεις τους. 

Ειδικότερα, η συµφωνία ρυθµίζει θέµατα εγκατάστασης και
λειτουργίας αυτών των αεροπορικών γραµµών, την τήρηση προ-
τύπων ασφαλείας, την αεροπορική ασφάλεια σύµφωνα µε τις διε-
θνείς προδιαγραφές. Ταυτόχρονα, η συµφωνία περιέχει δια-
τάξεις που αφορούν εµπορικές ευκαιρίες για τα δύο κράτη, την
απαλλαγή των αεροπορικών µεταφορών από τελωνειακούς δα-
σµούς και συναφείς φόρους, την τιµολογιακή πολιτική που εφαρ-
µόζουν οι αεροπορικές εταιρείες και ζητήµατα επίλυσης δια-
φορών µεταξύ των δύο µερών. Όλα αυτά ισχύουν για τις δύο
χώρες µε βάση την αρχή της αµοιβαιότητας. Όπως αναφέραµε
και στην αρχή πρόκειται για µία αντίστοιχη συµφωνία που γίνεται
µεταξύ χωρών που θέλουν να διασφαλίσουν συγκεκριµένους
όρους για τις συµβάσεις στον τοµέα των αεροπορικών µεταφο-
ρών.

Η παρατήρησή µας είναι για το άρθρο 7 –και αυτό θα το λέµε
σε κάθε αντίστοιχη κύρωση, παρ’ ότι γνωρίζουµε ότι δεν µπορεί
να αλλάξει- όσον αφορά τη χρονική ρήτρα των τριάντα ηµερών,
µεταξύ των συµβαλλόµενων µερών, για την καθυστέρηση της
αποδοχής του αιτήµατος για θέµατα ασφαλείας. Θεωρούµε ότι
τα θέµατα ασφαλείας στις αεροπορικές γραµµές είναι πρω-
τεύουσας σηµασίας και θα έπρεπε, ουσιαστικά, αυτή η χρονική
διάρκεια να µειωθεί τουλάχιστον στο µισό, στις δεκαπέντε ηµέ-
ρες, έτσι ώστε χώρες όπως η Ζάµπια, οι οποίες προφανώς δεν
φηµίζονται για θέµατα ασφαλείας, να µπορούν να βλέπουν το αί-
τηµά µας και να ανταποκρίνονται άµεσα. 

Άρα η κύρωση αυτής της συµφωνίας δεν µας βρίσκει αντίθε-
τους εκτός αυτής της µικρής παρατήρησης. Θέλουµε περαιτέρω
βελτίωση των αεροπορικών µεταφορών. Θέλουµε εµπορικές συ-
ναλλαγές µεταξύ των δύο κρατών και θέλουµε η Ελλάδα να προ-
σπαθήσει να ανοίξει τα φτερά της και να αποκτήσει µία στρα-
τηγική τοποθέτηση στις ελληνικές εξαγωγές, κυρίως στη Νότια
Αφρική. Με βάση τις παρούσες συνθήκες θεωρούµε ότι το πλάνο
είναι µακροπρόθεσµο, απλώς πρέπει να θέτουµε µακροπρόθε-
σµους ορίζοντες σε αυτήν την Αίθουσα. Οι τουριστικές επισκέ-

ψεις δυσχεραίνονται από το καθεστώς θεώρησης εισόδου στη
Ζάµπια, της αντίστοιχης βίζας.

Είναι γεγονός ότι οι σχέσεις µεταξύ των δύο χωρών δεν είναι
ιδιαίτερα στενές και δεν χαρακτηρίζονται από πυκνότητα. Σηµαν-
τική, βέβαια, είναι η δραστηριότητα σε επίπεδο ΜΚΟ. Γνωρίζουµε
τη δράση των «Γιατρών Χωρίς Σύνορα» στη Ζάµπια, καθώς και
για µία σηµαντική χρηµατική συµβολή που έγινε για την ανέ-
γερση δηµοτικού σχολείου για Έλληνες πολίτες στην πρω-
τεύουσά της Λουσάκα και όχι µόνο.

Υπάρχει µία σηµαντική κοινότητα περίπου τετρακοσίων κατοί-
κων στη Ζάµπια και αυτή η αεροπορική γραµµή ίσως θα µπο-
ρούσε να λειτουργήσει ως πυρήνας για περαιτέρω ενίσχυση των
σχέσεων –και επιχειρηµατικών- µεταξύ των δύο χωρών. Είναι ση-
µαντική η ενεργοποίηση νέων σταθερών και συχνών αεροπορι-
κών γραµµών της Ελλάδας µε χώρες όπου δεν υπάρχει σύνδεση
αυτήν τη στιγµή. 

Όµως, κύριε Υπουργέ, θα πρέπει να πούµε ότι την περίοδο
που διανύουµε –και γι’ αυτό κρατήσαµε και επιφύλαξη- βιώ-
νουµε, όπως ειπώθηκε και προηγουµένως σ’ αυτήν την Αίθουσα,
µία τάση –θέλουµε να πιστεύουµε όχι ηθεληµένη- αποσύνδεσης
της χώρας από συγκεκριµένους τουριστικούς προορισµούς του
εξωτερικού, οι οποίοι είναι και πάρα πολύ σηµαντικοί για τους
Έλληνες πολίτες. 

Θεωρούµε ότι δεν δίνεται αρκετό βάρος από πλευράς της Κυ-
βέρνησης σ’ αυτόν τον τοµέα. Τα µονοπώλια σε βάρος του δη-
µοσίου συµφέροντος και της εξυπηρέτησης του Έλληνα πολίτη
πρέπει να µπουν σε δεύτερη µοίρα, για να µην πω ότι πρέπει να
εξαλειφθούν, γιατί κάτι τέτοιο θα ήταν ουτοπικό.

Θα θέλαµε, λοιπόν, µία πιο δυναµική πολιτική εκ µέρους σας,
ώστε να µην καταργούνται απευθείας δροµολόγια µεταξύ προ-
ορισµών της Ελλάδας µε το εξωτερικό. Θα θέλαµε, επίσης, πολύ
περισσότερες παρεµβάσεις από πλευράς του Υπουργείου –και
εκ µέρους της Επιτροπής Ανταγωνισµού κυρίως- για την πάταξη
εναρµονισµένων πρακτικών από τις αερογραµµές του εσωτερι-
κού. 

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει προειδοποιητικά το κουδούνι λή-
ξεως του χρόνου οµιλίας της κυρίας Βουλευτού)

Θα ήθελα για µισό λεπτό να πω ότι ενδεικτικό παράδειγµα
όλης αυτής της κακώς εννοούµενης δράσης των αεροπορικών
γραµµών στο εσωτερικό είναι το αεροδρόµιο του Ακτίου. Είναι
ένα αεροδρόµιο, το οποίο βρίσκεται στην εκλογική µου περιφέ-
ρεια. Διπλασίασε τις αφίξεις του αυτήν τη χρονιά, χωρίς να έχει
προσθήκη αεροπορικών γραµµών, οι οποίες να εξυπηρετούν. 

Οι µόνες συνδέσεις που καλά κρατούν, κύριε Υπουργέ, είναι
οι επιδοτούµενες. Υπάρχει προορισµός, σύνδεση Ακτίου-Σητείας,
Ακτίου-Αλεξανδρούπολης και δεν υπάρχει σύνδεση Ακτίου-Αθή-
νας, επειδή η συγκεκριµένη γραµµή δεν είναι επιδοτούµενη. 

Υπάρχει κάτι που πρέπει να γίνει σε συνεργασία µε το Υπουρ-
γείο Τουρισµού. Οι τουρίστες που έρχονται κυρίως τους θερι-
νούς µήνες στην Ελλάδα δεν µπορούν να έρχονται στην Ελλάδα
και να πηγαίνουν στα all inclusive πακέτα, να έρχονται µία εβδο-
µάδα το χρόνο, να τους τοποθετούν κάπου και να φεύγουν. Τα
περιφερειακά αεροδρόµια της χώρας, τουλάχιστον κατά τους
θερινούς µήνες, πρέπει να έχουν απευθείας σύνδεση µε το κέν-
τρο, µε την Αθήνα, για να µπορούν οι τουρίστες που θέλουν να
επισκεφτούν τη χώρα µας ουσιαστικά να διευρύνουν τις διακο-
πές τους, να γνωρίζουν και να διαχέονται σε όλο τον ιστό της
χώρας, προκειµένου να µπορέσουµε να αποκοµίσουµε τα µέγι-
στα οφέλη όλης αυτής της οµορφιάς της χώρας µας.

Ψηφίζουµε αυτήν τη σύµβαση µε όλες αυτές τις παρατηρή-
σεις, τις οποίες κάναµε.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ο κ. Λαµπρούλης

έχει τον λόγο.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Δεν µπορούµε να ψηφίσουµε τη συγκεκριµένη συµφωνία µε

τη Ζάµπια για πολύ συγκεκριµένους λόγους. Δεν τίθεται ζήτηµα
ότι δεν χρειάζονται τέτοιου είδους συµφωνίες µεταξύ κρατών.
Ίσα-ίσα, θεωρούµε πως τέτοια θέµατα θα πρέπει να αντιµετωπί-
ζονται µε διακρατικές συµφωνίες. Βεβαίως, η χώρα µας θα πρέ-
πει να αναπτύξει τέτοιες σχέσεις µε το σύνολο των χωρών του
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κόσµου αλλά στη βάση του αµοιβαίου οφέλους των λαών. Αυτό
είναι και το κριτήριο που καθορίζει τη στάση µας.

Συνεπώς λέµε ξεκάθαρα πως η κύρωση της συγκεκριµένης
σύµβασης, η οποία αποδέχεται τους κανόνες της Ευρωπαϊκής
Ένωσης και την πολιτική της στα ζητήµατα των αεροµεταφορών,
δεν πρόκειται να αποβεί σε όφελος της ικανοποίησης των όποιων
αναγκών για τις αεροµεταφορές που αφορούν τα λαϊκά συµφέ-
ροντα. Αυτό το βλέπουµε, βεβαίως, από την πολιτική και την ει-
κόνα που παρουσιάζουν οι αεροµεταφορείς στη χώρα µας αλλά
και συνολικότερα τα συµφέροντα τα οποία υπηρετούν οι αερο-
µεταφορείς µέσα από µία τέτοια διαδικασία.

Απ’ αυτήν την άποψη και ακριβώς γιατί αυτές οι διακρατικές
συµβάσεις, όπως η συγκεκριµένη, ουσιαστικά είναι κοµµένες και
ραµµένες στην κατεύθυνση εξυπηρέτησης των µεγάλων επιχει-
ρηµατικών οµίλων και συµφερόντων που οι ίδιοι εξάλλου επιβάλ-
λουν, δεν θέλουµε στο πλαίσιο αυτό να σηµατοδοτήσουµε µε τη
στάση µας, αλλά και µε την αποδοχή αυτής της σύµβασης, τις
διευκολύνσεις ακριβώς ενός τέτοιου ρόλου που βρίσκεται αντί-
θετος µε την ικανοποίηση των λαϊκών αναγκών.

Συνεπώς, στη βάση αυτής της θέσης µας, δεν µπορούµε να
ψηφίσουµε τη συγκεκριµένη σύµβαση, γι’ αυτούς ακριβώς τους
λόγους.

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε και

εµείς. 
Θέλετε να κάνετε κάποιο σχόλιο, κύριε Υφυπουργέ;
ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-

ταφορών και Δικτύων): Ναι, κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα τον λόγο.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Έχετε τον λόγο,

κύριε Υφυπουργέ, για πέντε λεπτά.
ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-

ταφορών και Δικτύων):  Κατ’ αρχάς, µιας και είναι η πρώτη µέρα
λειτουργίας της Βουλής µετά το τραγικό ατύχηµα που έγινε, θα
ήθελα να εκφράσω για άλλη µια φορά τα συλλυπητήριά µου στην
οικογένεια του θανόντος. 

Όµως, θα ήθελα επίσης να πω ότι είναι πραγµατικά άδικο κά-
ποιοι ή κάποιες να παίζουν µε τη µνήµη ανθρώπων –που έφυγαν
για οποιονδήποτε λόγο- µόνο και µόνο για µικροκοµµατικές σκο-
πιµότητες. Το λέω αυτό επειδή δεν ειπώθηκε ποτέ από κανέναν
-ούτε από τον οµιλούντα- ότι κάποιοι έκαναν καλά τη δουλειά
τους. 

Είναι χρήσιµο να είστε πολύ πιο προσεκτικοί και ψύχραιµοι
όταν µιλάτε µέσα στη Βουλή. Ειπώθηκε ότι έκαναν τη δουλειά
τους. Εάν την έκαναν καλά ή όχι, θα το κρίνει η ΕΔΕ που διετάχθη
-είναι µάλιστα άµεση ΕΔΕ- η ιατροδικαστική έρευνα και η τεχνική
πραγµατογνωµοσύνη. Εµείς δεν πήραµε θέση αν έκαναν καλά
τη δουλειά τους ή όχι. Είπαµε ότι έκαναν τη δουλειά τους. Σας
παρακαλώ πάρα πολύ να είστε πάρα πολύ προσεκτικοί.

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΛΑΦΑΖΑΝΗΣ: Εσείς να είστε προσεκτικός σε
αυτά που λέτε. Ένα παιδί πέθανε.

ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-
ταφορών και Δικτύων): Δεύτερον, θα ήθελα να αναφέρω ότι το
µένος το οποίο έχει η Αντιπολίτευση, για να κάνει αντιπολίτευση,
είναι απίστευτο. Το λέω αυτό γιατί, πρώτον, τα ερωτήµατα που
ειπώθηκαν και σήµερα, ειπώθηκαν και στην επιτροπή και απαν-
τήθηκαν. Λείπατε. Τουλάχιστον, αφού λείπατε, δεν πρέπει να δια-
βάζετε στα πρακτικά τι ειπώθηκε και τις απαντήσεις στις ερωτή-
σεις που κάνετε; 

Δεύτερον, υπάρχουν κάποιοι όροι. Αν θέλετε να εκπροσωπείτε
το κόµµα σας και να εισηγείστε την κύρωση αυτή, έπρεπε να εί-
χατε διαβάσει τους απλούς όρους που υπάρχουν και είναι τυπο-
ποιηµένοι. 

Παραδείγµατος χάριν, η φράση «µη εµπορικοί σκοποί» -το δι-
ευκρίνισα και στην επιτροπή το λέω και τώρα- δεν είναι κάτι πε-
ρίεργο ή κάτι πονηρό. Για κάποιον που έχει ασχοληθεί µε ένα
νοµοσχέδιο, το έχει διαβάσει και έχει ψάξει να δει ποιοι είναι οι
όροι αυτοί, θα καταλάβαινε ότι οι µη εµπορικοί σκοποί αποτελούν
τις εξής δύο παραµέτρους: Κατ’ αρχάς, προβλέπονται από τη
Σύµβαση του Σικάγου και αφορά τις περιπτώσεις έκτακτης ανάγ-
κης, όταν δηλαδή το αεροπλάνο κατεβαίνει για έκτακτη ανάγκη
στο αεροδρόµιο, ή όταν κατεβαίνει για ανεφοδιασµό. Αυτοί είναι,

λοιπόν, οι µη εµπορικοί σκοποί. Το είπαµε και στην επιτροπή. Δεν
διαβάσατε καλά τα πρακτικά. Δεν διαβάσατε καν τι σηµαίνουν
αυτές οι παράµετροι. 

Ακόµη, ειπώθηκε ότι δεν υπάρχουν στατιστικά στοιχεία. Μα,
βεβαίως, δεν υπάρχουν. Τι στατιστικά στοιχεία να σας φέρουµε
όταν δεν υπήρχε ποτέ καµµία πτήση για τη Ζάµπια και η Ολυµ-
πιακή Αεροπορία δεν έχει πετάξει ποτέ προς ή από τη Ζάµπια. Τι
στατιστικά στοιχεία θέλετε;

ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Τι λέτε;
ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-

ταφορών και Δικτύων): Ακόµη, θέλω να σας πω –επειδή ξανα-
κουβεντιάστηκε, το είπαµε και στην επιτροπή- ότι δεν µπορεί
βάσει του Κανονισµού της Ευρωπαϊκής Ένωσης το 2008 να
υπάρχει καµµία µετοχική σύνθεση σε κοινοτικό αεροµεταφορέα
εάν το 51% δεν είναι από κοινοτικούς υπηκόους. 

Άρα µην κουβεντιάζετε πάλι για τέτοιες αερογραµµές, γιατί τα
είπαµε. Δεν µπορούν σε ελληνικές µεταφορές, σε ευρωπαϊκές
αεροµεταφορές, να συµµετέχουν µη κοινοτικοί υπήκοοι. 

Τέλος, για να κλείσω, θα ήθελα να πω ότι είναι πάρα πολύ ση-
µαντικό να δώσουµε το στίγµα ότι οι δύο ελληνικές οργανωµένες
κοινότητες που υπάρχουν στη Ζάµπια θέλουν τη στήριξή µας. 

Η Ζάµπια είναι µια χώρα η οποία κατά καιρούς και κατά περί-
πτωση δεν έχει καν τη δυνατότητα να κάνει αεροµεταφορές
προς την Ευρώπη. Επειδή στη θεωρία ακούω να το λέτε, αλλά
στην πράξη δεν το κάνετε, όταν ερχόµαστε να ψηφίσουµε κάτι
που έχει να κάνει µε την ανάπτυξη, έχει να κάνει µε την ανάταξη
της εθνικής οικονοµίας µας, ξεφεύγετε µε διάφορες δικαιολο-
γίες. Διότι όλα αυτά που είπατε, ο πιο απλός ακροατής που µας
παρακολουθεί σήµερα, θα καταλάβει ότι είναι απλές δικαιολο-
γίες.

Εµείς, λοιπόν, θέλουµε να ανατάξουµε την ελληνική οικονοµία,
θέλουµε να µπούµε στην ευρωπαϊκή λογική µε τις αποφάσεις
που έχει πάρει η Ευρώπη, να συµµετέχουµε και να ενισχύουµε
όσο µπορούµε περισσότερο. Αυτό εξυπηρετεί η σηµερινή κύ-
ρωση. 

Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ευχαριστούµε και

εµείς.
ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Κύριε Πρόεδρε, θα

µου δώσετε για µισό λεπτό το λόγο; 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Δεν προβλέπεται απ’

αυτήν τη διαδικασία. 
ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Θέλω να κάνω µία δι-

ευκρίνιση.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ορίστε, έχετε τον

λόγο.
ΛΙΤΣΑ ΑΜΜΑΝΑΤΙΔΟΥ-ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ: Κύριε Πρόεδρε, κατ’

αρχάς σας ευχαριστώ που µου δώσατε τον λόγο. 
Ζήτησα να µου δώσετε τον λόγο, γιατί θα ήθελα να µας απαν-

τήσει ο κύριος Υφυπουργός στο αν γινόταν πτήσεις προς Ζάµπια
και αν είχαν πληρότητα όταν υπήρχε ο εθνικός αεροµεταφορέας,
η Ολυµπιακή Αεροπορία. 

Σας ευχαριστώ. 
ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-

ταφορών και Δικτύων): Δεν έχουµε πρόβληµα να απαντήσουµε
σε οποιαδήποτε ερώτηση. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κύριε Υπουργέ, κα-
νονικά δεν επιτρέπεται να πάρει τον λόγο σε αυτό το στάδιο κα-
νένας συνάδελφος και να απαντήσετε µετά και εσείς, αλλά τώρα
λόγω καλοκαιρινής χαλαρότητας, αν θέλετε, µπορείτε να απαν-
τήσετε. 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Υποδοµών, Με-
ταφορών και Δικτύων): Υπήρχαν πτήσεις στη Νότια Αφρική και
όχι στη Ζάµπια. Φαντάζοµαι πως καταλαβαίνετε ότι αυτά είναι τε-
λείως διαφορετικά. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Όπως είναι γνωστό,
όποιος συνάδελφος θέλει, µπορεί να επανέλθει µε ερωτήσεις
κ.λπ.. 

Κηρύσσεται περαιωµένη η συζήτηση επί της αρχής, των άρ-
θρων και του συνόλου του σχεδίου νόµου του Υπουργείου Υπο-
δοµών, Μεταφορών και Δικτύων:  «Κύρωση της Συµφωνίας Αερο-
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πορικών Μεταφορών µεταξύ της Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας
της Ζάµπια και της Κυβέρνησης της Ελληνικής Δηµοκρατίας». 

Ερωτάται το Τµήµα: Γίνεται δεκτό το νοµοσχέδιο; 
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Κατά πλειοψηφία. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Συνεπώς το νοµο-

σχέδιο του Υπουργείου Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων:
«Κύρωση της Συµφωνίας Αεροπορικών Μεταφορών µεταξύ της
Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας της Ζάµπια και της Κυβέρνησης
της Ελληνικής Δηµοκρατίας» έγινε δεκτό κατά πλειοψηφία, σε
µόνη συζήτηση, επί της αρχής, των άρθρων και του συνόλου και
έχει ως εξής:

«Κύρωση της Συµφωνίας Αεροπορικών Μεταφορών µεταξύ
της Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας της Ζάµπια και της Κυβέρ-
νησης της Ελληνικής Δηµοκρατίας

Άρθρο πρώτο

Κυρώνεται και έχει την ισχύ, που ορίζει το άρθρο 28 παρ. 1
του Συντάγµατος, η Συµφωνία Αεροπορικών Μεταφορών µεταξύ
της Κυβέρνησης της Δηµοκρατίας της Ζάµπια και της Κυβέρνη-
σης της Ελληνικής Δηµοκρατίας, που υπογράφηκε στην Αθήνα
στις 3 Δεκεµβρίου 2012, το κείµενο της οποίας στην ελληνική και
αγγλική γλώσσα, έχει ως εξής:

770 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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772 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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774 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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776 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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778 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Θ’ - 22 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2013 779



780 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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782 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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784 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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786 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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788 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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790 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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792 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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794 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Θ’ - 22 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2013 795



796 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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798 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Θ’ - 22 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2013 799



800 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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802 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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804 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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806 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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808 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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810 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)



Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                     ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ  
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Άρθρο δεύτερο

Η ισχύς του παρόντος νόµου αρχίζει από τη δηµοσίευσή του
στην Εφηµερίδα της Κυβερνήσεως και της Συµφωνίας που κυ-
ρώνεται, από την πλήρωση των προϋποθέσεων του άρθρου 20
αυτής.»

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, παρακαλώ το Τµήµα να εξουσιοδοτήσει το Προεδρείο
για την υπ’ ευθύνη του επικύρωση των Πρακτικών ως προς την
ψήφιση στο σύνολο του παραπάνω νοµοσχεδίου. 

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Το Τµήµα παρέσχε

τη ζητηθείσα εξουσιοδότηση.
Κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη

συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Τµήµατος και ώρα 10.25’ λύεται η συνε-

δρίαση για την Τρίτη 27 Αυγούστου 2013 και ώρα 18.00’ µε αντι-
κείµενο εργασιών του Τµήµατος: νοµοθετική εργασία σύµφωνα
µε την ηµερήσια διάταξη που θα διανεµηθεί. 


